
Protokoll styrelsemöte i Poms – Nationell förening för habiliteringspsykologer 

2021-03-12 

Plats: 

Digitalt 

 

Närvaro: 

Frida Ekbom Lodin, Magnus Ivarsson, My Paaske, Carolin Dahlström, Maria Fritzell, Karin 

Settergren, Mirjan Schiessling 

Anna Åkerlund efter halva punkt 6 

 

Föredragningslista  

§1 Mötets öppnande 

§2 Val av ordförande för mötet Karin Settergren 

§3  Val av sekreterare för mötet Frida Ekbom Lodin 

§4 Godkännande av föredragningslistan- Tyvärr lämnade Kristina Wallin från förbundet 

återbud så punkterna kring hemsidan fick anpassas.  

§5 Föregående protokoll-ingen kommentar    

 

§6 Konferensplanering  

 -Klartecken att delta i år från samtliga föredragshållare som bjöds in till förra året utom 

de internationella gästerna, vilka vi inväntar svar från. 

 -Beslut om att köra konferensen digitalt eftersom stor osäkerhet kring dels vad som 

mjöligt till hösten utifrån pandemin, dels vad folk i dagsläget vågar/får anmäla sig till. 

 -Vi diskuterar huruvida vi ska ha en sammanhållen konferensdag eller sprida ut 

föreläsningar. Skissar på förslag upplägg endagskonferens torsdag den 14 oktober.  

Magnus kontaktar våra två internationella föredragshållare angående förmidagens upplägg. 

Carolin gör detsamma med Klintvall som ett parallellt spår för förmiddagen.  De två spåren 

ligger 8.30 till 12.20 inklusive pauser. 
Eftermiddagen börjar klockan 13 och avslutas 16.30. Ena spåret är Rano Engstrand (Karin) 

13-14.30 följt av Gunilla Olson Kendall (My) 14.45-16.15.  Det andra spåret är mortalitet IF 

(Karin) 13-13.30, autismhandboken (Anna) 13.45-15 och DBT IF (Anna) 15.15-16.15 

Det alla ska kolla är att få slutligt ok för tiderna och vad de nu vill ta betalt när det blir 

digitalt istället. 

Gemensam avslutning 16.15-16.30 

 -Magnus tog under mötet kontakt med företaget Visualised som säljer stöd för digitala 

evenemang. Psykologförbundet har tidigare använt företaget. Preliminärt beslut att anlita dem 

men sannolikt ej brådska ta beslut innan ramarna för konferensen är klara och tydlig offert 

möjlig. 

 -Programmet görs av en arbetsgrupp den 28/5 (nästa möte) 

 -Avgift 500 för medlemmar och 900 för de andra föreslås men budgett sammanställs 

tills nästa möte. 

 

§7 Arbetet med hemsidan 

 -vi tittar på skärmdumpen Kristina skickat som visar hennes förslag till layout 

öppningssida 

 -medlemssidorna kommer nås med bank-id 

 -i senaste mötet med Kristina Wallin (som Maria deltog i) framkom lite överraskande 

att lagstiftningen kring gdpr ev. gör att mycket av det som vi tidigare publicerat och velat ha 

på hemsidan inte längre kommer kunna ligga där. Finns flera frågetecken kring detta. 



 -Diskussion kring innehåll och layout som resulterade i ett antal önskemål och frågor 

som Frida tar till Kristina. 

 

§8 Nyhetsbrev 

 -My skickat länk till Carolin angående nyheten om namnbyte för särskola  

 -”Save the date” för konferens och ev för event med Peter Carlsson 

 -Karin mailar länk om översyn regionernas insatser dövblindhet 

 -Nytt specialistarbete om känsloskola. Karin kollar om ok vi tar med 

 

§9  Kommande digitala event: 

 På g kring rörelsehinder och med Peter Karlsson. Ev cvi till hösten. Inget avgjort till 

hösten och därför kan det som stryks från konferensen (nu när nytt upplägg) ev planeras 

som separata event under hösten. 

Återkomma till de som inte blir del i höstens konferensprogram: 

-Veteraner från tidigare mottagningarna Linden/Kastanjen: De ombeds återkomma om skulle 

vilja pröva digitalt upplägg för evenemang i höst eller hellre ta på plats annat år? Frida svarar 

Viktoria 

-My Säfström-ej prio nu, Frida tar kontakt 

-Gunnel Winlund om grav IF samma dag som årsmötet. Maria tar kontakt Bokar årsmöte  

den 25 november klockan 16-17 förutsatt att datumet fungerar för Gunnel 

- ev mortalitiet IF om de tycker halvtimme blir för lite vid konferens Karin kollar av 

 

§10 Beslut om ev. inköp av zoomlicens 

 I nuläget är vi beroende av att vissa i styrelsen via sina arbeten har tillgång till 

zoomlicens. Det skulle kunna vara en fördel inför kommande digitala event om vi som 

förening hade en egen licens. Ska vi kunna driva flera spår under konferens kan vi behöva 

flera licenser. Visar sig innehålla flera olika frågor kring vilka behov vi har som vi inte hinner 

kart med idag. Beslut skjuts upp. 
 

§11 Anna gör utskick till våra kontaktpersoner om dagens möte 

 

 

§12 Nästa möte 210528 

§13   Mötets avslutande 

 

 

Följande punkter utgick: 

 

Rapporter 

- Kassör ekonomi 

- Medlemmar  

- Ordförande 

- Facebookgruppen – aktuella trådar 

- Poms@poms.nu aktivitet sen förra mötet  

 

Förbundskontakter: efter möte med förbundsordförande 

 

 

Remisser 

 

mailto:Poms@poms.nu


 


